
Zápis  ze  zasedání  Rady  osadních  výborů  /  ROV/
konaného  dne  12.3.2024  od  18.00  hod.   v  budově  OV
Rozkoš.

Přítomni: starosta  města  Humpolce  pan  Ing.  Petr  Machek,  místostarosta  Václav
Křivánek,   místostarosta  Martin  Hendrych,  členové  rady  města  paní  Mgr.  Marie
Jarošová  a  Ing.  Tomáš  Voplakal,  tiskový mluvčí  města  Humpolce  pan   Ing.  Jiří
Aujezdský, DiS..

Předsedové  a  místopředsedové  osadních  výborů  Hněvkovice,  Rozkoš,  Plačkov,
Krasoňov, Kletečná, Lhotka, Petrovice, Světlice.

HOST:  Mgr.  Vlastimil  Fiala –  ředitel  ZŠ Hradská Humpolec  –  pozval  všechny
přítomné na výstavu u nich ve škole a nabídl všem předsedům spolupráci na akci
Čistá  Vysočina  (  předsedové se  mohou obrátit  přímo  na  ředitele  školy  a  označit
lokality  v místních  částech,  kde  by  žáci  ZŠ  Hradská  mohli  pomoci  ve  výše
zmiňované akci).

1. Zasedání  zahájila  předsedkyně  OV  Rozkoš.  Seznámila  přítomné
s programem zasedání.

2. Starosta města upřesnil „GARANTY“ všech obcí.  Po několika dnech od
ukončení schůze pan starosta změnil rozdělení  takto:

Rozkoš, Vílémov, Plačkov – Ing. Petr Machek, Jaroslav Vaňkát (OMH)

Světlice, Petrovice, Lhotka – Martin Hendrych, Petra Hložková (OMH)

Krasoňov,  Kletečná,  Hněvkovice –  Václav  Křivánek,  Veronika  Vilímová
(OMH)

Světlice,  Petrovice  a  Lhotka  vyslovili  nespokojenost  s komunikací  s jejich
garentem z OMH. Zbylé osady jsou s komunikací spokojeny.

3. Realizace v     roce 2023   

Starosta města obeznámil všechny přítomné, co se v které obci udělalo v roce
2023. Šlo pouze o informace o větších investičních akcích.

4. Realizace v     roce 2024 (větší investiční akce)  

Hněvkovice 

 Bývalá prodejna – dětská skupina – zažádáno o dotaci – realizace cca
2025

 Oprava 2 komunikací



 Projekt na hřiště „ Rafanda“ – již dokončen

           Rozkoš 

 Projekt a oprava cesta na p.č. 80/22

 Řešení dopravy v obci – studie

 Zpomalovací prahy na silnici na Vilémov

 Projekt autobusové zastávky Herálec

Vilémov

 Projekt chodníku

 Opravy cesty

 Zrcadla

 Zpevněná plocha ( Kotlín)

 Kontejnerové stání

             Krasoňov

 Hřiště

 Oprava komunikací

             Světlice

 Hřiště

 Oprava komunikací

 VO do Světlického Dvorku

             Plačkov

 Budova OV – projekt

 Územní studie

 Oprava komunikací, pod kterými nevede kanalizace

 Rybník – musí se řešit údržba a opravy

 Sekačka

           

            Petrovice

 Propojení cesty

 Budova OV – opravy + altán

 Zpevněná plocha na kontejnery



           Kletečná

 Most

            Lhotka

 Rybník

 Cesta

5.  Pan  mluvčí  se  představil  všem  přítomným  z osad.  Informoval  o
radničních  listech  a  o  tom,  že  by  se rád  podíval  do  každé  z osad.  Všichni
přítomni tento návrh kvitovali. 

6.  Noční  klid  a  jeho  dodržování –  Ing.  Voplakal  všem předsedům zaslal
vyhlášku o nočním klidu.  Stanovení výjimečných případů, při nichž je doba
nočního klidu vymezena dobou kratší nebo při nichž nemusí být doba nočního
klidu dodržována.

7.  Byly  podány  informace  o  dotačních  titulech.  Seznam  byl  zaslán
předsedům na email. K podpisu smluv budou žadatelé v krátké době vyzváni.

8.  Oslavy jubileií v obcích.  V našich obcích se stále drží osobní gratulace
obyvatelům.  Dle  poskytnutých  informací  většina  obyvatel  žádá  osobní
návštěvu. Kdo osobní návštěvu nechce, tak si gratulaci a věcný dar vyzvedne
ve Voňavém krámku. Dle informací od radních se ve městě od dob Covidu tyto
osobní schůzky zrušili a již se neobnovily. Což jsme se jednohlasně shodli na
to, že je to velká škoda.

1. Závěr –  předsedkyně  OV Rozkoš  poděkovala  všem  přítomným  za  věcné
jednání a jejich přítomnost na ROV. Termín další ROV nebyl stanoven. Všichni
přítomni  se  shodli  na  tom,  že  nyní  pokud  někoho  něco  trápí,  ať  již
v požadavcích nebo v komunikaci, tak to budou řešit v rámci svých garantů a
svých  obcí  (  jedná  se  např.  o  neshody  v projektech,  nekomunikace  nebo
nedostatečné informace ze strany města k předsedům OV a začátky nebo kroky
v investičních akcích). Oficiální část ROV byla ukončena v 19:30.

Zapsala: Michaela Vyvadilová 

Ověřila : Bc. Alena Krejčí Dis.



          

              


